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د پوهنې بورډ د بورډ دوه ورځنۍ غونډې د بریا لپاره یو شریک  

 نظر څرګند کړ
 

مه نېټه یوه دوه ورځنۍ غونډه ترسره کړه چې په هغې کې دوی    24مه او    23کاونټي دپوهنې بورډ د اګست په    DeKalbد  

د ښوونځي ولسوالۍ د مدیرانو سره د بیلابیلو موضوعاتو په اړه د پام وړ بحثونو کې بوخت وو. پدې کې د مهارتونو کارول،  

لخوا د رسمي تصدیق د پرمختګ په اړه تازه معلومات، د حسابونو د تصفیې په اړه موندنې،   Cogniaابادونه او نوي کول، د  

ورځو بیاکتنه او د بورډ ارزونه شامل وو. دا غونډه د ولسوالۍ په راتلونکي باندې د ځانګړي تمرکز    30د رییس د لومړیو  

 ترڅنګ د غور کولو او پلان جوړونې لپاره یو ګټور فرصت ثابت شو. 
 

دا خبره مهمه ده چې موږ د ولسوالۍ په کچه د خپلو مدیرانو سره په آزاده توګه د فکرونو او نظرونو د څرګندولو وړتیا ولرو  

 Diijon DaCostaځکه چې موږ د پوښتنو په پوښتلو او د مهم نظرونو د چمتو کولو له لارې خبرتیا ترلاسه کوو. ښاغلي  

وویل چې دا غونډه یواځې د دې موضوعاتو څیړلو لپاره یو غوره فرصت و." "د رییس په توګه، زه د دې لیدو ته ژمن یم  

چې د بورډ غړي باید زموږ په ولسوالۍ کې د وروستیو پرمختګونو په اړه خبر اوسي. د یو بل سره دا ډول همکارۍ کول  

په خاطر د یو ګډ هدف لپاره کار  ونکو، کارمندانو او کورنیو د راتلونکي  دا ډاډمنتیا رامنځته کوي چې موږ د خپلو زده کو

 کوو."
 

لخوا هم د دې احساس څرګندونه وشوه پداسې حال کې چې د ورته ډول   Deirdre Pierceد بورډ مرستیالې رئیسې مېرمن  

 بوختیا ارزښت یې روښانه کړ. 
 

هغې وویل چې "دا ډول غونډې د پریکړو تر شا د 'څنګه' او د 'ولې' په اړه د معلوماتو ترلاسه کولو، د هغې شریکولو او په 

اړه یې د پوهې ترلاسه کولو لپاره مهم فرصتونه وړاندې کوي کوم چې خورا ګټور دي." "ما زموږ په ګډه تیر شوي وخت  

حس کړه چې زموږ ټولو تکړه مسلکي وړاندې کونکو او مرستیالو د هغه معلوماتو  څخه په بشپړه توګه خوند واخیست او دا مې  

 په چمتو کولو کې خورا ښه دنده ترسره کړې چې د یوې واکمنې ادارې په توګه یې زموږ د وړتیا په لوړولو تمرکز کاوه." 
 

ورځو   30د ښوونځي د رییس په توګه د لومړیو    Dr. Devon Hortonد دې غونډې یو له مرکزي نقطو څخه د نوي رییس  

" په ښکاره  د غوره والي لپاره د بدلون رامنځته کولود رهبرۍ د طرز "  Dr. Hortonپه اړه بحث کول وو. د بورډ غړو د  

ښوونیز کال په بریالیتوب سره پیل ډاډمن کولو کې د هغه لاسته راوړنې په لیوالتیا سره   2024-2023توګه ستاینه وکړه او د  

 تصویب کړې. 
 

  بریا   وروستۍ  په   کوونکو  زده  تکړه  د   زموږ  او  بیاکتنې   مثبت  د  .Horton Dr  د   اړه  په  اونۍ  پرانیستونکې  د   ښوونځي   د   "زه

  څخه  څرنګوالي  کولو  تمرکز   ډیر   خورا  د   بدلون  تنظیمي   د   هغه  د   باندې  راتلونکي  روښانه   معمولی  غیر   هغه  د   هغوی  د   او
 ټولنې   او  کارمندانو  کونکو،  زده  زموږ  چه  دی  حالت  داسې  یو  دا  شو!  کولی  تمه  کې  DCSD  په  یې  موږ  چې  وم  خوشحاله  ډیره

 وویل.  Pierce مېرمن دی"! ګټور لپاره ټولو
 
د بورډ دوه ورځنۍ غونډې د پرمختګ لپاره د اساس په توګه یو قوي بنسټ رامنځته کړ پداسې حال کې چې په دې پوهیدل 

کارمندانو لپاره د    14,500زده کونکو او    92,000چې وړاندې ډیر کار پروت دی. دې غونډې د ولسوالۍ په کچه نږدې  

هغوی د اکادمیک، ټولنیز، احساساتي، او فزیکي پایلو د ښه کولو لپاره د نوي ولسوالانو او د بورډ مشرتابه ترمنځ د یو  
 باخبره او د ټیم په توګه په ګډه د کار کولو زمینه برابره کړه. 

 
د پوهنې بورډ او د ولسوالانو ترمنځ قوي شراکت اړین دی او دا د ټولې غوندې پرمهال څرګند و. د دوی اداري چلند د 

پالیسیو په جوړولو، د واضحه اهدافو او معیارونو په ټاکلو، د خپلو کړنو مسؤلیت په غاړه اخیستلو او د اکاډمیک غوره والي  
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او د باور وړ مالي مدیریت ته وده ورکولو لپاره د ولسوالۍ په نوښتونو کې مساوات ته لومړیتوب ورکولو کې مهم رول  

 لوبوي.
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